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Heppen, 4 oktober 2001

VERSLAG   BEHEERRAAD  ABSO – BVOS

        Diest  3 oktober 2001

Aanwezig : Eric Hully (Voorz)
Jacques Hofmans
Roger Aerts
Olivier Rihoux
Jan Herremans (secretaris)

Verontschuldigd: Frans VandeMoortel

1. GOEDKEURING DAGORDER .

Goedgekeurd.

2. VERSLAG VAN DE VORIGE VERGADERING .

Het verslag  van de beheerraad  van 17/5/2001  werd goedgekeurd met enige bemerkingen aangaande de paragraaf
6 van vorig verslag aangaande C.O.Sports. Hierin schreef de secretaris ” Mogelijke samenwerking tussen VVO en
FRSO bij aankopen van orientatiemateriaal wordt besproken;een uitgebreide gedachtewisseling zal begin juli
plaatsvinden.”
Eric Hully laat vooreerst opmerken dat dit onderwerp zijns inziens niet op een beheerraad ABSO-BVOS
thuishoort.Hij herinnert verder aan zijn schrijven van 10/7/2001 waarin een paar zaken duidelijk gesteld worden.

« CO SPORTS est une ASBL et est totalement autonome quant à ses choix politiques et
commerciaux.

CO SPORTS ASBL est donc libre de décider à quel prix elle vend le matériel d'orientation qu'elle
propose.

Etant membre de l'ASBL CO SPORTS, et après en avoir parlé avec trois des quatre autres
membres, j'ai précisé en réunion qu'aujourd'hui, il n'entre nullement dans les objectifs de CO
SPORTS ASBL d'augmenter ses prix. J'ai précisé que ceci devait être dit d'une façon claire et
nette afin que personne ne commence à échafauder des plans sur des hypothèses non envisagées
par CO SPORTS ASBL.

CO SPORTS ASBL est entièrement indépendante de la FRSO ASBL : elle a son Conseil
d'Administration CO SPORTS et son Assemblée Générale "CO SPORTS"

Si une personne - ou groupe de personnes - (un individu (Pierre, Paul ou Luc.....), un club
(Herma, Hansa Simmerath, KOL, ....), une fédération (Ligue Lorraine, VVO, WTB, FRSO,...), une
institution (une école, une unité militaire, une commune, une université, une Administration, ....)
désire acheter du matériel d'orientation à CO SPORTS ASBL, le meilleur moyen reste de passer
commande auprès de Philippe et Francine Crefcoeur. Le tarif est par ailleurs bien connu. »

De S.G. betreurt ten zeerste dat geen ernstig gesprek hierover mogelijk was en wijst op het gevaar van dergelijke
attitudes bij mogelijke latere discussies.
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3. BRIEFWISSELING .

• Briefwisseling en e-mails ontvangen van IOF ,BOIC ,en een aantal buitenlandse inrichters.
• Brieven en e-mails verstuurd aan  IOF, BOIC ,BLS ,WOC en JWOC.
• De routine briefwisseling met de liga’s en de commissies wordt hierin niet vermeld.
• De voornaamste brieven zullen in de betreffende rubrieken behandeld worden .

4. RAPPORT VAN DE LIGA’S .

FRSO

Eric Hully brengt verslag uit van de beheerraadsvergadering
Details vindt men in het betreffende verslag. Te vermelden:
• De moeilijkheden ivm het nieuwe decreet en het “plan programme” ADEPS.Overdreven administratie, extra

kosten en onzekerheid over de subsidies zijn de voornaamste knelpunten.
• De steeds groeiende moeilijkheden met de diensten Bos en Groen om toegang te krijgen tot de bossen voor het

inrichten van wedstrijden.

 VVO
 
 Roger  Aerts bespreekt de VVO beheerraadsvergadering .Te onthouden:
 
• Het aanwerven van Mireille Van Oosterhout als sporttechnisch coördinator.
• De voorbereidingen van de Vlaamse regering om het nieuwe decreet reeds nu volledig te herzien.Hoofdlijnen

zijn het verhogen van de budgetten, het opvissen van de vrijetijdsfederaties, het principe 1 federatie per sporttak
en het meten van resultaten ivm subsidies.Zelfde knelpunten als bij FRSO worden hier vermeld.

• De problemen met Bos en Groen .
• Het voornemen om een bureel te huren.

5 . COMMISSIES

5.1. Ploegencommissie.

•• De ploegencommissie behandelde de selectiesprocedures voor de Worldcups 2002.
•• Het voorbereidingsprogramma 2002 wordt vastgesteld.

            5.2.Technische  Commissie.

o De technische commissie vergaderde op 5 september en heeft zijn volgende vergadering op 10 oktober.

o De beheerraad vraagt om met volgende opmerkingen rekening te houden.

o Korte afstand. De formule met ziftingen en finales schijnt, ook na de ervaringen van verleden
zondag,onhaalbaar.Er blijven volgens de beheerraad slechts 2 mogelijke voorstellen over, beide met
voorafbepaalde starttijden.Het eerste voorstel omvat één wedstrijd met looptijden die ongeveer de helft
bedragen van een normale wedstrijd.
Het tweede voorstel omvat twee korte wedstrijden per dag met voorafbepaalde starttijden.

o Beschermde Kalender. Te veel en te geconcentreerde nationale wedstrijden verstoren de regionale
kalender en zijn nadelig voor de regionale ledenwerving.De beheerraad is van mening dat er inderdaad
teveel beschermde wedstrijden zijn. Een voorstel dat het aantal beschermde wedstrijden op 8 brengt - 4
kampioenschappen en 4 nationale lijkt voor beide liga’s haalbaar.

o Kaartenkadaster.Het al of niet regionaliseren van het kaartenkadaster werd besproken.FRSO wil een
nationaal kadaster behouden. VVO wil een regionalisatie van de procedures en wil een nationaal
kadaster enkel als administratief instrument.Beide partijen zijn het er over eens dat wat ook de
procedure wordt deze veel eenvoudiger moet gemaakt en in een paar weken moet kunnen afgehandeld
worden.



o Een vraag van Olve om de Challenge Wagener te verplaatsen van 25/8/2002 naar 7/7/2002.Onder
voorbehoud van bezwaren binnen de maand wordt dit aanvaard.

6 . B.O.I.C.

o Het lidgeld werd verhoogd tot 375 Euro. Dit is een verdrievoudiging.
o De S.G. had een gesprek met Guido Debondt.Deze bevestigt de huidige standpunten van het BOIC

t.o.v. de niet Olympische federaties. Conclusie is duidelijk dat niet op meer steun, in welk opzicht dan
ook , kan gerekend worden.

o De  jaarlijkse vergadering met Mr Préat zal eerstdaags plaats hebben.

7. I.O.F.

Op de A.V. van IOF werd besloten het wereldkampioenschap Senioren vanaf 2004 jaarlijks in te richten.De
meningen binnen de beheerraad over de gevolgen hiervan zijn verdeeld.
Het is duidelijk dat dit extra belastingen op mentaal en financieel vlak zal teweeg brengen en er dus keuzes
zullen moeten gemaakt worden.

8. KASVERSLAG.

De problemen met de overdracht van de rekeningen zijn van de baan.
Het kasverslag wordt goedgekeurd.
Te noteren dat een aantal  facturen door VVO nog niet betaald werden. Wordt onderzocht.

9. ALLERLEI.

• WorldCup 2002.  Op schema.
• Kalenders. Geen opmerkingen.
• Doping. Roger Aerts formuleert zijn opmerkingen ivm de povere  omstandigheden waarin de dopingscontroles

tijdens de B.K aflossing werden gehouden.

••  Volgende vergadering: Woensdag  9  januari 2002  Diest


